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§ 1 Närvarande 

Sekreteraren noterade närvaro. 

 

§ 2 Socialstyrelsens stimulansbidrag 

Niklas Bjurström informerade om socialstyrelsens stimulansbidrag och 

svarade på frågor. 

 

§ 3 Val av justerare 

Eva Sahlin utsågs att tillsammans med Ann-Marie Furumark justera 

dagens protokoll. 

 

§ 4 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 

Ett par frågor under övrigt anmäldes varefter dagordningen fastställ-

des. 

 

§ 5 Anmälan av protokollsjustering KPR  9/2008-10-07 

Anmälan lades med godkännande till handlingarna. 

 

§ 6 Anmälan av protokollsjustering ÄN 10/2008-10-14 

Anmälan lades till handlingarna. 

 

§ 7 Anmälan av protokollsjustering HKR  9/2008-10-07 

Anmälan lades till handlingarna. 

 

§ 8 Sammanträdesdagar 2009 

Dnr 101-231/2008 

Förelåg äldreförvaltningen föreslag till sammanträdesdagar för år 2009 

under förutsättning att äldrenämnden beslutar om sammanträdesdagar 

enligt förslaget för sin del.  

 

            Rådet gjorde förvaltningens förslag med gjorde följande uttalande. 
 

KPR konstaterar att vi även i fortsättningen får alldeles för kort tid på 

oss att studera och formulera synpunkter på ärendena, som inte sällan 

är omfattande. Men vi måste sannolikt finna oss i att förvaltningen 

inte hinner färdigställa äldrenämndens ärenden vid en tidigare tid-

punkt före nämndens sammanträden. 

 

§ 9 Motion (2008:58) Inrättande av projekt Bostad Matchning 

Dnr 106-205/008 

Förelåg äldreförvaltningens förslag till äldrenämndens remissvar över 

en motion av Leif Rönngren (s). Motionären beskriver i motionen ett 

problem med att många äldre bor i trevåningshus utan hiss samtidigt 

som barnfamiljer ofta är trångbodda. Motionären föreslår att byten 

skulle underlättas genom att dessa gruppers behov matchas mot var-

andra. Äldreförvaltningen anser att det redan idag finns goda möjlighe-

ter att byta lägenhet för dem som vill. 

 

Rådet lägger ärendet till handlingarna utan erinran. 
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§ 10 Upphandling av drift av vård och omsorgsboende 

Strateg Barbro Karlsson informerade om äldreförvaltningens förslag 

till äldrenämndens remissvar över ett förfrågningsunderlag avseende 

upphandling av driften av ytterligare tio vård- och omsorgsboenden i 

staden. Ärendet är sekretessbelagt till dess förfrågningsunderlagen 

publiceras. 

 

Rådet anmäler ingen erinran i ärendet. 

 

§ 11 Anmälan av inkommen skrivelse från kommunstyrelsens handi-

kappråd med förslag på tillgänglighetsindikatorer 

Dnr 119-306/2008 

 

Rådet lägger anmälan till handlingarna utan erinran. 

 

§ 12 Förvaltningschefens information 

 

 Utrednings- och statistikkontoret (USK) utför på uppdrag av äldreför-

valtningen en totalundersökning till hemtjänstmottagare, som påbörjas 

denna vecka, och stadsledningskontoret till alla boende i vård- och om-

sorgsboende. Resultatet ska publiceras på webben som ett led i att un-

derlätta kundvalet. Samordning eftersträvas senare med socialstyrel-

sens brukarundersökningar. 

  Äldreförvaltningen genomför genom USK en enkät till stadsdelsför-

valtningarna om psykiska funktionshinder bland äldre. 

 Uppföljning av försöksverksamheten med medicinskt ansvariga för re-

habilitering (MAR) pågår. 

 Uppföljning av kostverksamheten pågår. 

 Äldreförvaltningens bedömningskansli genomför en genomgång av 

alla biståndsärenden med hjälp av Äldrecentrum. En rapport beräknas 

vara klar i december. 

 Kulturprojektet i Kista/Rinkeby går nu vidare till Enskede-Årsta-

Vantör och Farsta. Nästa år ska projektet spridas till övriga stadsdels-

nämnder. 

 Hemtjänstpersonal i Farsta och Kungsholmen får utbildning i förebyg-

gande brandskydd genom brandskyddsföreningen. 

 På fråga från Alex Margulies svarade förvaltningschefen att man inte 

ännu kan avläsa ett ökat utnyttjande av servicehuslägenheter till följd 

av de nya riktlinjerna. 

 Äldreförvaltningen avser att bjuda in KPR till ”julbord” i slutet av 

januari. 

 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

  Vid KPR:s sammanträde den 7 oktober bekräftades muntligen att för-

valtningens utveckling av riktlinjer för verksamhetsbidrag skall fortsät-

ta. I detta arbete förväntas KPR:s arbetsgrupp delta. Rådet lät till da-
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gens protokoll anteckna sitt intresse och sin beredvillighet att medver-

ka i arbetet på att göra besluten mer transparenta. 

 Ordföranden informerade att 13 av rådets ledamöter/ersättare den 30 

oktober haft ett givande sammanträffande med äldreborgarrådet Ewa 

Samuelsson. 

 Rådet framförde ett tack för att ett flertal ledamöter/ersättare haft möj-

lighet delta i äldreomsorgsdagarna den 5-6 november. Mässans pro-

gram hade varit mycket givande. 

 

 

Vid protokollet 

 

Lars Strand 

sekreterare 


